
 
 
 
 
Van:   
Verzonden: maandag 3 juli 2023 11:50 
Aan:  
CC: Gemeenteraad <gemeenteraad@goirle.nl> 
Onderwerp: RE: insectenhotels Hofgang  
 
Hall alle fracties en gemeenteraad, 
 
Van iedereen die hier woont en die hier fietst of wandelt krijg ik de vraag: 
 
Wanneer wordt het hier aan de Hofgang wat betreft “biodiversiteit” afgewerkt. 
 
Als ik dan zegt: Dit was het. De reactie is dan toch altijd weer en waar is ons trapveldje gebleven. 
De kinderen en onze kleinkinderen konden hier zo lekker spelen en nu is het zwart zand.  
Ik ben niet tegen biodiversiteit maar wel de manier waarop jullie dit realiseren.  
 
Een mogelijkheid om de kinderen buiten te houden is verdwenen. 
Ik snap jullie niet dat dit niet anders kan.  
Ik wil als laatste poging hier een landelijke krant bij halen en dit voorleggen. 
 
 
Met vriendelijke groet 
inwoner 
 
 
 

mailto:gemeenteraad@goirle.nl

